
  

Referat fra bestyrelsesmøde 15. august 2017

- Årsrapport for 11 mdr bliver gennemgået.  

- Angående kommende general forsamling: 
 
Johnny vil gerne være suppleant. Henrik Laugesen stiller op 
som fuldt medlem.

- Ny forsikring bliver dobbelt så dyr. Øv, men nødvendigt. Det 
kræves at vi skal have port og chip i kælderen. 

- Grundejerforeningen er blevet billigere. 

- El er dyrt, men vi håber på penge fra forsikringen, når SSG har 
gjort regningen på for lejligheder under renovering. 

- Bestyrelsen vil lade overskuddet blive stående, så der er penge 
på kontoen, når der kommer store sager. Bestyrelsen er enige 
om, at de 489.950 kroner skal blive stående på kontoen. 

- El-Hoveddør i Sandkaj 17 er et problem.  
Filip skriver til kommunen og beder dem om at ringe til Johnny. 

- Johnny undersøger anden mulighed for storskrald.  
 
Bestyrelsen vil gerne skrotte kommunen og bruge privat, da det 
vil fungere bedre. 

Dagsorden til kommende GF: 

- forslag : 
chip til døre - Johnny undersøger med overslag på skrift 
Port til gård - Johnny undersøger med overslag på skrift 
Videoovervågning af kælder - Kasper undersøger med overslag 
på skrift 

Årsberetning skal skrives til GF. - Filip skriver den.  
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